
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van Zondag 12 maart 2016

Aanwezig: Aderik, Aiko, Alexander, Arne Jansen, Arne VDK, Carolyne, Denis, Dries, Fanne, Jari, Lien,
Lise, Nele, Quentin, Sander, Siebe (vanaf 22.29u), Simme

Verontschuldigd: Arno, Lisa, Tine, Mariska

Afwezig: Andreas, Karim

Waarnemer: Joran, Raf, Samuel

De vergadering wordt geopend om 22.05u.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Het vervangevenement van de studentenmarathon wordt ook afgelast.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Herbegroting doorsturen Aiko Ja
Oude desktop bar nakijken Webteam Nee
Uitzoeken beamer repareren Fanne Mee bezig
Marginalenbar regelen De Roover Bar Ja
Docuwiki updaten postenverantwoordelijken Mee bezig

De harde schijf van de barpc zat gewoon los, die is er terug ingestoken en vastgedraaid. Er moet toch eens
nagedacht worden over een evt. nieuwe harde schijf, want de huidige is erg traag en slecht. Bar moet bijna elke
week een hardwareprobleem oplossen.

Raden

LOKO AV + WV Studentenbeleid

• Toekomstvisie over de Albatros: nu valt de fuifzaal onder een aparte vzw die LOKO erg veel geld verschuldigd
is. De Albatros maakt verlies. Er wordt gezocht naar oplossingen.
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• Nota over de shiftenverdeling: liefst zouden ze willen dat de shiften voor elk evenement op dezelfde manier
verdeeld worden, zodat er niet elke keer terug moet worden gediscussieerd. De meesten waren akkoord, maar
er kwam wel de opmerking dat niet alle activiteiten even interessant zijn voor elke kring (bv. International
party voor Medica, want die hebben geen internationals). De verdeling volgens LOKO zou 90% op ledenaantal
en 10% op presidiumaantal zijn, maar daar was niet iedereen mee akkoord dus wordt er later nog verder
over gediscussieerd.

• De ticketverdeling voor de beiaardcantus is goedgekeurd. Over de tool (om te checken bij welke kring je
kaarten moet gaan halen) is niets gezegd. Normaal bepaalt je richting met de meeste studiepunten bij welke
kring je moet gaan, maar wij kunnen enkel richtingen nagaan en kunnen dat dus niet controleren.

• In 2025 is het 600 jaar KULeuven en gaan ze een museum oprichten.

• De beleidsplannen van LOKO zijn tussentijds geëvalueerd en waren overwegend positief met enkele werk-
puntjes.

• De stad Leuven heeft nog wat geld dat ze kunnen uitgeven en studenten mogen daarvoor input geven.

Presesoverleg

• 16 september is het personeelsfeest, waar stuvers en presides ook uitgenodigd zijn.

Stura

• De ijkingstoets gaat misschien verplicht worden. Er kan dan wel nog steeds gekozen worden of er iets aan
wordt vastgehangen. Het project wordt eerst getest bij ingenieurswetenschappen en als het goed loopt komt
het ook naar W&T.

• Docentenevaluaties: er was een idee om deze verplicht te laten invullen of te werken met een pop-up op
toledo zolang deze niet zijn ingevuld. Evt. zouden de resultaten van de evaluaties ook achteraf online voor
iedereen beschikbaar worden. Er werd nog niks beslist.

• Je tolerantiepunten zijn 10% van je opgenomen studiepunten. Voor sommige schakelprograma’s is dit aantal
zo laag dat er geen enkel vak is dat hiermee getolereerd kan worden. Er wordt toch beslist om dit zo te
laten. POC’s beslissen ook over restricties op toleranties: bepaalde opo’s die niet getolereerd mogen worden
of bepaalde leerlijnen waar maar een bepaald aantal studiepunten van mogen getolereerd worden. De AV
vindt het goed dat de POC dit mag beslissen.

• Op 23 maart is er de nacht van de POC.

• Over de invulling van het vak RZL moet worden nagedacht, maar dat wordt best per faculteit besproken.

Scientica AKV

• Evaluatie kringenzuip: er zijn 8 vaten gedronken. Volgend jaar moet er misschien een non-alcoholische
ranglijst zijn, want nu hebben enkele mensen daarover geklaagd.

• De lezing (over zelfrijdende wagens) is goed geëvalueerd, maar werd wel te laat gepromoot zodat er te weinig
mensen waren. De volgende lezing was afgezegd, omdat ze geen spreker hadden gevonden. Er waren te veel
shiften aangemaakt, met minder had het even goed gelukt.

• Evaluatie cantusweek: heeft financieel positief gedraaid. Redenen hiervoor zijn dat er te veel mensen zijn
binnengelaten en het drankverbruik overschat was in de begroting. De ticketverkoop is goed verlopen.
Volgend jaar moet er per cantus best een nuchtere verantwoordelijke zijn, zodat de senior zijn cantus niet
moet onderbreken, mocht er een ernstig probleem zijn. De internationaal cantus is niet doorgegaan door
een slechte organisatie van de verantwoordelijke.
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• Jobfair: de bedrijven die overlapten moeten nog verdeeld worden onder de kringen. Er was 50/50 voorgesteld,
maar dat slaat nergens op want wij hebben daar meer studenten en hebben meer moeite gedaan om de
bedrijven binnen te halen. Er werd beweerd dat wij de lijst met logische overlap al hadden goedgekeurd,
maar dat is niet het geval.

• Galabal: de verkoop en promotie zijn te laat begonnen, waardoor er uiteindelijk niet veel kaarten verkocht
zijn. Wij hebben nog eens aangehaald dat het diner te duur was, maar dat werd ontkend. Ondertussen is
het galabal al achter de rug en komen er opmerkingen op de PV die we zeker moeten meenemen naar de
volgende Scientica AKV:

Doordat er gedacht werd dat er te veel verlies gemaakt ging worden zijn er uiteindelijk geen hapjes ge-
daan, wat stom is want we hadden daar geld voor gekregen van de faculteit. De mensen hadden op dat
moment ook al betaald, dus dan kan je het eigenlijk niet meer maken om plots te besparen op wat ze krijgen
voor hun geld. De begroting is niet langs ons gepasseerd, maar zelfs als dat wel het geval was geweest hadden
we nog niets geweten: de hapjes waren wel begroot maar zijn uiteindelijk gewoon niet aangekocht. De zaal
was beter dan vorig jaar, maar de muziek was opnieuw ongepast voor een galabal. Er is veel geld gekropen
in de fancy inkomkaarten en banner voor de foto’s, en dat had eigenlijk beter besteed kunnen worden. Het
bandje was onbekend en daar is mogelijks ook veel geld in gekropen, terwijl er ook Scienticastudenten wilden
spelen.

• Voor het debat zoeken ze nog een vrouwelijke spreker.

• Scienticafé: het is één tegen allen, maar omdat er op veel verlies bij het galabal wordt gerekend, zullen de
opdrachten misschien zo moeilijk gemaakt worden dat er geen gratis vat gegeven moet worden. Als Scientica
daar mee door wil gaan, kunnen we met Wina een gratis vat geven.

Op de PV komen enkele algemene ergernissen over Scientica naar boven: de cursusdienst en onderwijs lopen oké,
maar de Scientica AKV werkt niet naar behoren. Veel activiteiten worden slecht georganiseerd en niet of laat
gepromoot. Wij kunnen niet elke activiteit mee organiseren, want per activiteit zijn er meestal maar een tweetal
organisatoren. In het vervolg kunnen we de begrotingen opvragen om toch een vorm van controle te hebben. Op
de volgende Scientica AKV gaan we ons beklag doen over de gang van zaken, want momenteel is de kwaliteit van
de Scientica-activiteiten echt te laag om daar nog achter te kunnen staan met Wina.

Postenevaluaties

De meeste posten hebben nog niet samengezeten om te evalueren. Diegene die dat wel al gedaan hebben:

• Cultuur: twee verantwoordelijken bij Cultuur is niet zo’n goed idee. Voor de rest van het semester lukt dit
nog wel, omdat enkel het Lenteconcert nog geregeld moet worden. Het beiaardbezoek en de circusinitiatie
moeten ook nog plaatsvinden, maar die zijn al geregeld.

• Media: verloopt over het algemeen goed. Ze hebben voor zichzelf nog enkele werkpuntjes: niet te veel
foto’s van dezelfde mensen nemen, niet te veel selfies nemen, mensen minder pushen als ze niet op de foto
willen, bij sommige activiteiten proberen om scherpere en kwaliteitsvolle foto’s te nemen, de site altijd goed
aanvullen en duidelijker communiceren over wie de facebook gaat doen in plaats van Jari die het uiteindelijk
zelf doet. Positief is dat er dit jaar zo goed als overal foto’s worden genomen. Het vrijwilligerssysteem
met een minimum aantal shiften zorgt er ook voor dat de shiften binnen Media veel eerlijker verdeeld zijn.
Grafisch loopt ook goed dit jaar.

• Presesduo: een probleem momenteel is dat Carolyne niet vaak aanwezig is op activiteiten, omdat ze even in
een lastige periode zit. Als het terug wat beter gaat wil ze er echt terug invliegen, en achter de schermen
doet ze nog steeds veel. Fanne zit met veel in en probeert alles snel te regelen. In zijn hoofd heeft hij een
prioriteitenlijst en dingen die daar onderaan staan stelt hij lang uit, dus dat is nog een werkpuntje. Verder wil
hij proberen het presidiumwerk en persoonlijke dingen beter gescheiden te houden. Als Fanne ambetant is,
is dat meestal omdat hij net van thuis komt. De preses kon trouwens verdacht goed dansen op het galabal.
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• Redactie: Er is een vergadering geweest om te peilen naar de motivatie bij de redactieleden. Die blijkt er
nog steeds te zijn, want er zijn zelfs al enkele nieuwe dingen gepland: Lisa heeft een interview met de decaan
voor 200 jaar faculteit geregeld en Lien gaat een overzicht van de rectorsverkiezingen schrijven voor in het
kiestonneke.

• Secretaresse: de verslagen zijn goed qua uitgebreidheid en worden over het algemeen op tijd doorgestuurd.

• Webteam: nu Yanice weg is, is de werking anders. Heel veel om te evalueren is er dus niet. Webteam wil
meer aandacht besteden aan de interne samenwerking en het werk beter verdelen. Ze hadden ook het idee
om elke twee weken eens samen te zitten om te programmeren.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Wina Wiskunde Olympiade

De vragen waren leuk. Er waren 15 aanwezigen. De winnaars zijn al bekendgemaakt op de facebookpagina van
de activiteit. Vorig jaar is dat op de lezing gebeurd. Er zijn nog geen bonnetjes binnengebracht.

Kabouterbar

De La chouffe was vroeg op. In het begin waren er problemen met de muziek, want de harde schijf werkte totaal
niet. Voor de rest verliep het goed. De bar heeft 22 euro negatief gedraaid.

Bezoek Leiden

Het weekend was leuk, maar vermoeiend. Uiteindelijk waren er maar 5 mensen gekomen. Normaal gezien ging er
zaterdagnamiddag een beiaardbezoek plaatsvinden, maar dat gaat niet op zaterdag. Omdat er geen vervanging
was geregeld, heeft Jari uiteindelijk een rondleiding door Leuven gegeven. Het was jammer dat er zo weinig mensen
van Winalliance aanwezig waren. De kosten van het ontbijt zullen gewoon door Wina betaald worden. Pelle had
gemaild dat iemand van de Leidenaren had gevraagd of ze niet mee in het circuit van de verbroederingscantussen
konden komen, maar dan enkel om te komen en niet om te organiseren. Arne VDK heeft ook een mail gehad met
de vraag of ze bij in de mailinglijst van de verbroederingscantus konden, maar dat gaat niet want daar bestaat
geen mailinglijst van.

Jobfair

De jobfair was in orde, de bedrijven waren tevreden. De opstelling was goed: de bedrijven stonden dicht op elkaar,
maar dat gaf de indruk dat het er druk was. De opstelling is genoteerd, zodat die volgend jaar opnieuw kan
gebruikt worden.

Vodkabar

Het was niet druk genoeg voor de hoeveelheid vodka die aanwezig was. Sergey (draaide de bar) is halverwege
vertrokken met persoonlijke problemen. Er waren veel zatte (kotsende) mensen, niet omdat de cocktails te straf
waren, maar omdat er te weinig volk was om de cocktails onder te verdelen. De afschuimer is gepikt. Alma was
tevreden over de opkuis. De muziekstijl was in het begin te hard, schijven als ‘koekoek jongeuh’ passen niet om
12 uur. De bar heeft 212 euro onder begroting gedraaid, door weinig inkomsten.

LAN-party

De opbouw was een uur te laat gepland. Er is een haspel doorgebrand, omdat die niet volledig ontrold was. Het
alarm is ook afgegaan, omdat er vergeten was om de security te bellen. Verder verliep alles vlot, behalve met het
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eten. Er zijn nog 10 dozen burgers, 10 dozen minisnacks en 8 dozen kaaskroketten over. Op het einde zijn er geen
snacks meer gegeven, omdat het BBQ-vlees op moest. Het vlees dat nu nog over is mag weggegooid worden,
want die koelzakken zijn open geweest. Er was voor 150 man inbegroot, met 4 stukken vlees per persoon: ten
eerste komen er niet zo veel mensen, ten tweede zijn er ook mensen die niets eten, dus 4 stukken p.p. is echt
te veel. De begroting was niet langs ons gepasseerd, want LBK had ze gemaakt. In het vervolg vragen we beter
de begroting eens, zodat wij ze eens kunnen nakijken. De bicky’s die nog over zijn, zijn mogelijks nog bruikbaar.
Ze zijn om middernacht naar daar gebracht en waren op het einde van de avond nog niet ontdooid. Ze zijn wel
een lange tijd buiten de diepvriezer geweest. Evt. kan de opkomende ploeg ze overkopen. Dat moet nog eens
besproken worden met LBK en VTK.

Activiteiten in de nabije toekomst

Spamtus

Komt in orde.

Circusinitiatie

Komt in orde. Anthe gaat daar zijn en Barbara gaat de initiatie geven. Het zal doorgaan in de KBC sporthal.
Uiteindelijk moeten we niks betalen voor het lenen van het circusmateriaal. Er moet nog een cadeautje worden
gekocht voor Barbara.

EJW Lasershoot

De geweren zijn gereserveerd en worden maandag afgehaald. De geweren zijn voor 5 dagen gereserveerd, dus
waarschijnlijk zal er zowel woensdag als donderdag worden gelasershoot. Er was nog wat geld over (ze kregen 5
euro korting door de facebookpagina te delen) dus is er chocomelk inbegroot. Er moet gezorgd worden dat de
eerstejaars op woensdag op tijd naar de provinciezuip komen.

Provinciezuip

Komt in orde, de begroting is een standaard bar begroting. De Kempen wordt aanzien als een provincie. Vlaams-
Brabant heeft geen drinkteam en gaat geen vat kopen. Aangezien we toch al turven wat er gedronken wordt, is
dit de ideale gelegenheid om te onderzoeken hoeveel pinten we uit een vat krijgen. Bij elke vervanging van een
vat moet er dan een foto van de papieren worden genomen. Er wordt geen meterkorting gegeven.

Beiaardbezoek

Het tekstje is eindelijk doorgestuurd en het evenement is aangemaakt, maar dat was eigenlijk aan de late kant.
Normaal gezien is het geregeld. Je moet wel laten weten dat we met een studentenvereniging komen, zodat ze
zeker hun studentenpartituren bij hebben. Er zit geen geld in, dus een begroting is niet nodig. De inschrijvingen
staan op de site (max. 15 personen).

Schachtenconvent

Komt in orde. Het zal doorgaan in de living. Er is geen begroting, want er zit geen geld in. Er moet op tijd
begonnen worden aan de voorbereidingen van wat gezegd gaat worden.

Kroegentocht

Karim gaat die organiseren. Er moet nog een tekstje voor komen. De begroting is in orde. Er wordt enkel een
gratis drankje gegeven aan de eerstejaars die in het eerste café aanwezig zijn, en daar moet een bonnetje van
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gevraagd worden.

Pasta-eetstand

Marnik is daar mee bezig en Belmans volgt op. De begroting is er nog maar net, dus is nog niet nagekeken. De
bolognaisesaus zal gekocht worden en de kaassaus zal zelf gemaakt worden. De pasta moet ook gekookt worden.
Het koken zal op de gang gebeuren.

Sportbar

Siebe heeft het tekstje doorgestuurd. De inschrijvingen voor de competities staan al op de site: het curryworsten
eten is geschrapt, want dat was gewoon gratis eten weggeven. Dit is nu vervangen door een estafette. Hoe die net
georganiseerd zal worden hangt af van hoeveel ploegen er inschrijven. Verder is er een kickertoernooi en beerpong.
De begroting is in orde. Er is kaiser begroot.

Spelletjesavond

Wieter heeft de begroting doorgestuurd. Hij was eerst van plan het in de S te doen, maar je kan daar niet lang
blijven zitten, dus gaat het waarschijnlijk door in de living. Er is waarschijnlijk te veel drank inbegroot. Er moeten
nog bekers en shotglaasjes zijn.

Kelderverkoop

De kelderverkoop is gepland op een vrijdag, wat stom is want dan vertrekken mensen naar huis. Het wordt
verplaatst naar donderdag 23 maart. Alles wat na afloop overblijft en echt rommel is, mag meteen weggesmeten
worden, want dat zal toch sowieso moeten gebeuren met de kelderverhuis.

Activiteiten in de verre toekomst

Lenteconcert

Simme is druk bezig met mailen. Er zijn al 6 artiesten, waaronder een assistent die viool gaat spelen. De techniek
zal geregeld worden door Stijn en Marnik. Er is al een tijdelijke begroting, want die was nodig om de subsidies
aan te vragen. De begroting moet nog wat concreter gemaakt worden. Denis en Carolyne gaan presenteren. De
planning moet zo snel mogelijk naar hen worden doorgestuurd, zodat ze op voorhand bindtekstjes kunnen maken.
Grafisch heeft al een poster gemaakt, maar moet ook nog een boekje en de powerpoint designen. Belangrijk
daarbij is dat OWG filmpjes of speciale foto’s die daarvoor nodig zijn zo snel mogelijk naar grafisch doorstuurt.
De receptie zal in het midden van het Lenteconcert plaatsvinden.

Liftwedstrijd Vereniging voor Technische Physica (TU Delft)

De vereniging heeft ons gemaild. Ze doen een liftwedstrijd (autostop) en hebben gevraagd of ze op 1 april hier
zouden mogen stoppen en dat er hier dan een klein feestje of een borrel wordt georganiseerd. Dat is de eerste
zaterdag van de paasvakantie, dus gaat er op dat moment niemand hier zijn. We mailen terug dat het niet gaat.

Jobfair Ulyssis

Ulyssis wou geen reclame maken voor onze Jobfair, omdat die te dicht bij die van ons in de buurt lag en hun
bedrijven dat mogelijks niet zo fijn zouden vinden. Normaal maken wij reclame voor elkaars jobfair, maar de vraag
is of wij dat nu moeten doen voor die van Ulyssis. Onze bedrijven vinden dat waarschijnlijk ook minder leuk,
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omdat er naar de jobfair van Ulyssis ook veel softwarebedrijven komen die hetzelfde type studenten zoeken. Langs
de andere kant is het wel interessant voor onze leden en is onze jobfair al achter de rug. We zullen het delen,
maar Ulyssis moet er wel zelf om vragen.

Materiaal en tekstjes

Enkele werkpunten rond materiaal en tekstjes (lees ook de mail van Jari).

Materiaal:

• Vergeet geen materiaal aan te vragen voor activiteiten, zo’n 3 weken op voorhand.

• Als je een aanvraag voor materiaal indient moet dat enkel materiaal zijn, geen verbruiksartikelen zoals
kartonnen bakjes, frituurolie... Check zelf of dingen zoals bakjes, frisdrank... nog aanwezig zijn in de kelder.

• Laat geen eten dat al geopend is achter in de kelder, ook geen geopende flessen frisdrank. Zet deze bv. op
de gang.

• Als er veel van iets over is (bv. kaas), check dan of er nog een activiteit is die dat nog kan gebruiken voor
het vervalt.

• Steek geen dingen in een frigo die niet is aangesloten.

• Plaats gebruikt materiaal proper terug in de kelder.

• Als je wil koken in de Winakeuken moet je dat aanvragen bij de mensen van de gang (winagang@wina.be.

• De schimmelfrigo moet dringend weggedaan worden. Hiervoor is een remorque nodig, want niemand wil dat
in zijn auto. Arne J kan aan een remorque raken, maar kan er niet mee rijden. Belmans kan daar wel mee
rijden en ziet dat misschien wel zitten in de paasvakantie. Voor de frigo weggedaan kan worden moet die
eerst worden leeggemaakt, anders mag die niet naar het containerpark.

Tekstjes:

Je bent er zelf verantwoordelijk voor dat je activiteit op tijd gepromoot wordt: tekstjes moeten op voorhand
worden doorgestuurd om in de winagenda te komen. Zeker 9 dagen op voorhand. Activiteiten op maandag of
dinsdag moeten de week ervoor al in de winagenda staan.

Varia

• Sander: ‘Als er nog gëınteresseerden zijn voor het Winakoor, stuur dan een mailtje naar belmans@wina.be
en dan wordt dat gefixt.’

• Aiko: ‘De opkomende ploeg heeft een locatie nodig voor de LAN zondag. In het theokot is er dan een
vergadering. Zouden we indien nodig het RC mogen lenen in naam van Wina, zodat we een goede prijs
kunnen hebben?’ Deze LAN hebben we maar 50 euro moeten betalen om het RC te huren. Er wordt
geopperd dat lolploegen ook een plaats moeten kunnen krijgen in het RC, als ze tenminste een deel van de
huur betalen. Kiescomité regelt dat met de betrokkenen.

• Lien: ‘Ik kijk nu naar de shiftenlijst van de Cudi en ik sta er overal alleen op behalve dinsdag. Als je denkt,
‘mmm, ik wil wel eens een cudishiftje doen,’ is dit je moment.’

• Arne J.: ‘De truitjes van de IFB zijn vuil. Aangezien we naar de eindrondes gaan worden deze best eens
gewassen, dus zou ik graag wasmuntjes kopen.’ Dat is oké, dat is inbegroot.
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• Dries: ‘Ik ben vorige week ziek geweest, dus als ik nog iets genegeerd heb, stuur dan eventjes iets. Dankjewel
aan Jari om mijn taken over te nemen. Verder wil ik nog zeggen: Kempen boven! En Quentin heeft dat
goed gedaan, hij heeft zich aan de belofte van het voorlezen (van het sturaverslag gemaakt door Anne)
gehouden.’

• Denis: ‘De Kempen is echt geen provincie.’

• Aderik: ‘Da wil ni zeggen dat wij niet mogen meedoen aan de provinciezuip.’

• Arne VDK: ‘Webteam gaat proberen regelen dat er een back-up van de barmuziek op de server komt. De
voorlopige winnaar van prof die het meeste in je dromen voorkomt is Yolande Berbers.’

• Jari: ‘Fanne en ik waren een tijdje geleden naar de winkel aan het wandelen en er waren twee mensen aan
het praten in een vreemde taal. Fanne zei: ‘Hey, dat is Berbers.’ Ik had niet verwacht dat hij die talen
kon herkennen, maar hij bedoelde dus prof. Berbers. Ed Sheeran gaat trouwens meedoen aan het zevende
seizoen van Game of Thrones.’

• Fanne:‘Onze keuken is afgelopen week op slot gedaan, omdat de gang niet vrij genoeg was. Bar mag niks
meer in de gang plaatsen, zet het zo veel mogelijk beneden of op iemand zijn kot. Zet overschotten ook
niet zo maar op de keukentafel. Op het galabal vrijdag zat ik ergens met Nele en kwam er plots iemand op
mijn schouder tikken om te vragen waar Simme en Wieter waren. Dat was Eline, de stalkster van Simme.’

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Postenevaluaties Posten 26/03/2017
Oude desktop bar nakijken Webteam 26/03/2017
Info planning Lenteconcert + foto’s/filmpjes OWG en Cultuur 26/03/2017
Boekje en ppt Lenteconcert designen Grafisch 26/03/2017
Codices bestellen Siebe ...
Docuwiki updaten postenverantwoordelijken 21/05/2017

De vergadering wordt gesloten om 00.08u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 26 maart 2017 om 22.00u in de Winaliving.
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